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Z A P I S N I K 
s 296. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 14. travnja 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica, Indira Rački Joskić, 

ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Dragan Abramović, zapovjednik 

JVP Delnice, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., 

Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Nikolina Muhvić, službenica Stručne 

službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za proračun i financije,  Davorin Klobučar, GSC Delnice, Mirna Janeš, voditeljica 

programa Pomoć u kući i Osobni asistent, Tihana Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću 

„Hlojkica“ Delnice. 
Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Davorin Klobučar, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević. 

 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

MIRNA JANEŠ 

- Izrađeni su i dostavljeni zahtjevi za isplatom sredstva prema nadležnim tijelima PGŽ 

kao i izvještaji o radu logopeda za svih 7 JLS. 

- Izrađeni su i dostavljeni zahtjevi za isplatom sredstava za pomoć u kući prema svim 

JLS kao i prema Gradu Delnicama za osobne asistente u nastavi. 

- Održani su individualni sastanci s djelatnicima. 

- Pružene su sve usluge pomoći u kući kao i osobne asistencije u nastavi. 

- Pružene su sve usluge od strane logopedice. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Izrada tromjesečnih financijskih izvještaja.  

- Izrada brisanih očitovanja za jednokratnu otplatu dva stana sa stanarskim pravom.  

- Izrada prijedloga za novi kolektivni ugovor za Dječji vrtić „Hlojkica“. 

- Usklađenja s Info projektom vezano za lokalne poreze.  

- Kolega Tibor prikuplja i ispunjava ostale obrasce i izjave vezano za prijavu putem 

Agro neta na tip operacije 7.4.1. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Obrada knjižne građe.  

- Odrađena je nabava knjiga. 



- Aktivnosti vezane za „Tjedan dobre dječje knjige“, „Noć knjige“ i „Dodir riječi“. 

- Uređen je izlog na temu Uskrsa. 

- Održat će se izložba Uskršnjih čestitka gospodina Zdravka Merkaša. 

- Statistika. 

- Odrađena je radijska emisija „Čitateljski kutak“. 

- Ažuriranje weba. 

- Izrada promidžbenog materijala. 

- Održana je Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

 

IVA ŽAGAR 

- Dokumentacija za vozilo je riješena i dostavljena na kontrolu. Slijedeći tjedan se 

očekuje preuzimanje vozila. 

- Izrada faktura za javne površine.  

- Poslani su pozivi za dostavu ponuda za ogradu oko groblja Kuželj i za sjenicu u parku. 

Rok za dostavu je 21.4. 2017. godine. 

- Očišćena je rizla u Crnom Lugu i u Malom Selu.  

- Postavljene su žardinjere po trgovima u Delnicama. 

- Odvezene su grane i drva s obale Kupe. 

- Izvršena je usluga prijevoza rekvizita iz Delnica na Platak za GSC. 

- Obiđena su i očišćena sva groblja na području Grada. 

- Redovno održavanje čistoće javnih površina po Gradu. 

- Izvršeno je osposobljavanje novih djelatnika za rad na siguran način. Sklopljeni su 

ugovori i počinju raditi 18.4. 2017. godine.  

- Organizirano je čišćenje površina za nedjelju. 

 

PETAR HRG 

- Ovaj tjedan su postavljene žardinjere i točke za slikanje na vidikovcima Petehovac i 

Vodenjak. 

- Zatražena je ponuda za zastavice. Narudžba ide slijedeći tjedan. 

- Dostavljen nam je novi prijedlog ugovora za postavljanje City lights vitrina. 

- Dobivena su sredstva od PGŽ za uređenje stepeništa prema Lovačkom. U sklopu 

zadnjih natječaja isfinancirane su i četiri info ploče koje bi se postavile uz stepenice. 

- Dobivena je suglasnost od Hrvatskih cesta za uređenje prometnih otoka na raskrižjima 

državnih cesta DC3 DC32. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Aktivnosti vezane za Uskrs. 

- Uređenje cvijetnjaka. 

- Održan je sastanak u Dječjem vrtiću Viškovo vezano za Dječju olimpijadu. Potvrđen 

je termin održavanja za 13. 5. 2017. godine. 

- Napravljen je sanitarni pregled hrane u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ od strane sanitarne 

inspekcije. 

- Ostale redovne aktivnosti. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Odrađeno je spaljivanje grana na groblju. 

- Održavane su redovne vježbe operative. 

- Održan je sastanak Upravnog odbora. 

- Registracija vozila. 

- Rad sa košarom za privatne korisnike. 



- Odrađena je intervencija požara smeća kod staračkog doma. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Održan je sastanak s upravom Dječjeg vrtića iz Rijeke na temu susreta s djecom iz 

Italije koji će biti u prostorima GSC.  

- Održana je koordinacija sa savezima sportske rekreacije vezano za susret četiriju 

županijskih saveza sportske rekreacije. 

- Pripreme za Dan otvorenih vrata. 

- Ostali tekući poslovi. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Završen je postupak javne nabave za električnu energiju.  

- Izdavanje posebnih uvjeta gradnje. 

- Izrada ovrha za komunalnu naknadu. 

- Izrađeni su računi za zgradu gradske uprave i poslani prema svim korisnicima. 

- Obiđen je teren romskih naselja a vezano za čišćenje okoliša. 

- Sklopljen je ugovor za terasu u Brodu na Kupi.  

- Sklopljeni su ugovori za sezonske terase ugostiteljskih objekata. 

- Izvršen je uviđaj na terenu vezano za prekop javne površine u Lučicama. 

- Ugovori o zakupu za svjetleće ormariće su stigli. Trebalo bi krenut s pripremama za 

dovod električne energije.  

- U najavi je natječaj strukturnih fondova za infrastrukturu u poslovnoj zoni. Prijavili bi 

pristupnu cestu u zoni K1 međutim uvjet su sređeni imovinsko-pravni odnosi.  

- U tijeku je bagatelna nabava za energetsku obnovu zgrade Brod na Kupi i Kuglane.  

- U tijeku je nabava za 3. izmjenu UPU-a. S obzirom na to da je na snagu stupio novi 

Pravilnik prema kojem se Plan izrađuje u drugačijoj kartografskoj projekciji predviđa 

se da će i trošak biti veći od predviđenih 15.000 kuna. 

- U tijeku je dogovor s Hrvatskim šumama oko rušenja stabala u Kendru.  

- Pregledane su i popisane sve trase i čestice HT-a a vezano za ugovor o pravu služnosti. 

Što se tiče HT-a i ugovora o pravu služnosti kompletno su pregledane sve njihove trase 

i popisane čestice te je izvršena korekcija koja je poslana na konačnu suglasnost kao i 

prijedlog Aneksa ugovoru. Razlika između osnovnog ugovora i sadašnjeg je 40.000,00 

kuna.  

- Daje informaciju da smo na natječajima koje je PGŽ raspisala za turizam dobili 

60.000,00 iako je predviđeni trošak 180.000, a radi se o uređenju stepenica prema 

Lovačkom i o dobavi i postavi sprava u parku. 

- Na natječaj PGŽ za održavanje cesta prijavili smo sanaciju klizišta sa svotom od 

200.000 kuna, dobili smo 50.000 kuna. 

- Ministarstvo graditeljstva je raspisalo natječaj za nerazvrstane ceste na koji smo 

prijavili sanaciju Goranske. Trošak sanacije je 1,5 milijuna kuna, dobili smo 

150.000,00 kuna. 

- Natječaj za cestu Kendar je dovršen. Stigle su dvije ponude. Odabran je najpovoljniji 

ponuditelj „Goran graditeljstvo“.   

- Komunalac je podnio zahtjev za građevnu dozvolu Reciklažnog dvorišta, u tijeku je 

natječaj za sufinanciranje izgradnje, čekamo da nam komunalac preda svu 

dokumentaciju kako bi mogli krenuti s pripremom prijave.  

- Dogovoreno je s Komunalcem da će oni provesti javnu nabavu vezanu za izradu Plana 

gospodarenja otpadom.  

- Aktivnosti vezane uz dogovor za prijavu na natječaj koji je raspisan od strane HTZ za 

turističke objekte.  



 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Ovaj tjedan prikupljena je dokumentacija potrebna HZZ vezano za dopunu koju su 

tražili. 

- Dan je odgovor na zahtjev za isplatu naknade za oduzete nekretnine u katastarskoj 

općini Grbajel. Za istu cestu jedna je stranka podnijela prigovor na rješenje 

zemljišnoknjižnog suda. Izvađeno je očitovanje Grada Delnica te je predano na 

gruntovnicu.  Moramo čekati odluku zemljišno knjižnog suda u Rijeci. 

- Izrađena su dva brisovna očitovanja za potrebe Odsjeka za financije. 

- Od Hrvatskih šuma smo dobili informaciju da je sječa na V1 i u Lučicama gotova te 

da je sve otpremljeno. Slijedeći tjedan će dostaviti zapisnik prema kojem ćemo izraditi 

izlaznu fakturu.  

- Poslan je poziv za konstituirajuću sjednicu povjerenstva za predlaganje, praćenje, 

realiziranje i nadzor nad provedbom projekata koji će se financirati iz donacije 

pokojne J. Majnarich. Svi su potvrdili dolazak. 

- Ovjere radnih vremena za ugostiteljstvo.   

- Radi se na izlučivanju arhivske građe.  

- Na temelju dopisa Ministarstva uprave prikupljene su isprave za sve službenike te su 

poslani dopisi nadležnim institucijama. Priprema se dopis Ministarstvu, izrada 

kartoteke za sve službenike JUO koja će se onda proslijediti dalje. 

- Na temelju dopisa nadležnog Ministarstva koji traži podatke turističkih društava u 

vlasništvu JLS prikupljeni su podaci te će se idući tjedan poslati dopis. 

- Radi se na lekturi i korekturi Službenih novina koje će se poslati u Nacionalnu 

sveučilišnu knjižnicu i Središnji digitalni ured Vlade RH. 

- Popunjavanje upitnika „Kreativni gradovi“ za potrebe Udruge gradova. 

- Dat je odgovor na zamolbu za sufinanciranje Medicinskog fakulteta u Rijeci. 

- Izrada rješenja za novorođenčad. 

 

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 

 

 

 
 


